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Protokoll styrelsemöte nr 8, 2024-12-16, 1830 

Deltagande styrelseledamöter: Peter Dacke, ordförande X 
 Linda Sandberg, vice ordf. X 
 Eva-Lena Hellbratt, kassör X 
 Peter Gabrielsson, sekr. X 
 Douglas Elliot X 
 Dennis Elms X 
 Louise Lilius X 
 Astrid Wallman - 
 Anna-Karin Wikström X 
   
 Henrik Schölin, verks.ansv. - 

§ 1 Mötets öppnande 

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke. 

§ 2 Val av Justeringsperson 

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson. 

§ 3 Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning. 

§ 5 Fakturering av medlems- och terminsavgifter 

Linda gick igenom förslag på policy för fakturering av medlems- och terminsavgifter. Respektive 
punkt diskuterades och beslut togs enligt förslag. 

§ 6 Henrik rapporterar 

Punkten parkerades då Henrik inte kunde delta. Punkterna kommer att rapporteras till styrelsen via 
mail. 
• Ansökan och projektplan Idrottsklivet 2025 
• Dokumentation Friidrottsskolan 2024 samt planering inför 2025 
• Uppdaterad hemsida med ny information tränarbidrag och stöd aktiva 

§ 7 Ekonomi 

Eva-Lena gick igenom aktuellt läge med faktureringar, kostnader mm. Likviditeten är god. 
Beställningar av planerad utrustning ska göras snarast. Inkl. kvarstående inköp och kostnader så bör 
likviditeten stanna på ca 1 milj. En del kvarstående bidrag som ännu ej är uttagna. En del intäkter 
kvarstår och det bör (prognos) landa på ett resultat på plus ca 150 tkr. 

• Budget 2025 
Underlag utskickat från Eva-Lena. Föreslagen budget kräver för att gå ihop ett aktivt arbete med att 
få fler medlemmar. Budget för 2025 kommer att fastställas och beslutas vid nästa styrelsemöte den 
14 januari.  Styrelsemedlemmarna uppmanas gå igenom utskickat underlag och det läggs lite extra 
tid – om så krävs – för genomgång vid nästa styrelsemöte. 

• Fakturering uteblivna funktionärsuppdrag: Utfakturerat. 

• Fakturering aktiva som tävlat mer än policyn tillåter: Utfakturering pågår. 
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§ 8 Rapporter från arbetsgrupperna 

a. Starkt varumärke – förnya och föryngra 
Arbetsgrupp: Douglas (Sammankallande), Astrid, Peter G, Lasse K och Kenneth, Tomas 
Avrapportering: Douglas redogjorde för det som initierats under hösten. Jubileumströjor (HAIS 70-år 
2025) har beslutats. 

b. Stabil, ökande medlemsbas 
Arbetsgrupp: Peter (sammankallande) Eva-Lena, Henrik, Linda 
Avrapportering: 
• Info från prova-på tillfälle 8 december i Storängshallen: Inbjudan gick ut till föräldrar med barn 

födda 2018, 2017, 2016 och 2015 som står i vår kö för att börja friidrotta. 26 nya barn kommer att 
börja med friidrott efter mötet!.  

• Arbetsgruppen kommer att ha sitt nästa möte i början av januari för att då bland annat besluta 
om Riktlinjer för uppföljning av medlemsantal och hur vi ska ha en snabbare hantering av kön så 
att fler barn kan börja så snabbt som möjligt hos oss. 

c. Tränare som den fasta punkten 
Arbetsgrupp: Linda (Sammankallande) Dennis, Anna-Karin, Louise 
Avrapportering: 
• Tränarmöte yngre (träningsupplägg), 16 januari (18–20) och kallelse på väg ut (Anna-Karin, 

Dennis, Henrik) 
• Tränarmöte äldre (inför SM), 29 januari (18–20) och kallelse på väg ut (Louise, Linda) 
• Första hjälpen för tränare, förslag boka in v.14 (tisdag eller torsdag) (Anna-Karin) 
• Registerutdrag tränare (Linda), 85 st. saknas fortfarande. Uppmaning går ut. 

d. Underhåll, anläggning och inköp 
Arbetsgrupp: Dennis (Sammankallande) Peter D, Astrid, Louise 
Avrapportering: 
• Offerter värmepumpar (Lasse, Henrik): uppdatering av läget kommer nästa möte. 

e. Tävlingar 
Arbetsgrupp: Anna-Karin (Sammankallande), Pelle, Kenneth, Tomas L 
Avrapportering: 
• Live-rapportering tävlingar (Anna-Karin, Dennis): Trackandfield lyckades inte leverera till Första 

Chansen. Ambitionen är att det fungerar till Scandic Indoor. 

§ 9 Övriga frågor 

Aktiva från andra klubbar. Två st. vill träna i vår hall. Beslut att tillåta det om de blir medlemmar och 
betalar medlemsavgift och terminsavgifter som övriga. Vi behöver också plocka in ersättare för 
Idrottsklivet (Jocke slutar) och projektledare för Friidrottsskolan (Emelie).  

§ 10 Nästa möte 14 januari 

Nästa möte är satt till den 14 januari 2025. 

§ 11 Mötets avslutande 

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 2015. 

 

Vid protokollet: Justeras: 
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----------------------------------------------------------- ------------------------------------------------------------ 
Peter Gabrielsson Peter Dacke 

 


